
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 13. september 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 387
Vil ministeren i forlængelse af den tekniske gennemgang af finanslovforslaget 2022 oply
se, hvor de legepladser ville være blevet etableret, som ikke er blevet etableret pga. 
manglende med finansiering til bl.a. drift?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Christian Schmidt
formand
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